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Abstract (en)
The device has shower head housing (2) comprising a jet disk (7) having a number of jet outlet openings (8, 8a), which form a set of groups of jet
outlet openings. A water conduit (5) moves from a water inlet (3) into the shower head housing. Two chambers (12, 21) are formed in the shower
head housing and fluidly coupled in parallel to the water inlet through the water conduit. The chambers supply water to the groups of jet outlet
openings, and are arranged consecutively behind the jet disk in the shower head housing. The jet outlet openings are arranged identical to each
other.

Abstract (de)
Eine erfindungsgemäße Brause enthält ein Brausekopfgehäuse (2) mit einer Strahlscheibe (7) und einer Vielzahl von Strahlaustrittsöffnungen (8,
8a). Die Strahlaustrittsöffnungen sind in mehrere Gruppen von Strahlaustrittsöffnungen aufgeteilt. Für jede Gruppe von Strahlaustrittsöffnungen
ist eine eigene Kammer (12, 21) in dem Brausekopfgehäuse gebildet. Ein Wassereinlass (3) kann z.B. mithilfe eines Umschaltventils (15) mit
jeweils einer der strömungsgtechnisch parallelen Kammern verbunden werden. Die beiden Kammern sind hintereinander im Brause kopfgehäuse
angeordnet. Das aus der gegenüber der Strahlscheibe hinteren Kammer austretende Wasser kann z.B. die vordere Kammer in einem abgedichteten
Kanal oder als Strahl durchqueren, der durch eine größere Öffnung der Strahlscheibe hindurch tritt.
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